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Vragen lid Lucas (VVD) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu 
over het project Munnikenland en PKB Ruimte voor de Rivier (ingezonden 
30 juni 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat in het project Munnikenland van het pro-
gramma Ruimte voor de Rivier (Zaltbommel) Staatsbosbeheer een belangrijke 
rol speelt in het toekomstig beheer van de binnen- en buitendijkse gebieden, 
die in de Planologische kernbeslissing (PKB) Ruimte voor de Rivier als 
«natuur» zijn aangemerkt, en dat de gemeenteraad van Zaltbommel op 7 juli 
2011 een besluit dient te nemen over het bestemmingsplan, terwijl er nog 
grote onduidelijkheden zijn over de flexibiliteit die de PKB Ruimte voor de 
Rivier biedt ten aanzien van de bestemming «Natuur»? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een goed onderhoud en beheer van de uiterwaarden 
en buitendijkse polder essentieel is voor de waterveiligheid, gezien het 
negatieve effect van opslag in de uiterwaarden voor het waterbergend 
vermogen? Begrijpt u de zorgen die er leven in de gemeenteraad van 
Zaltbommel ten aanzien van de mate waarin Staatsbosbeheer haar afspraken 
in dit gebied ten aanzien van een goed beheer van de natuurgebieden kan 
nakomen, gezien de bezuinigingen en de discussie over de positie van 
Staatbosbeheer? 

Vraag 3
Kunt u aangeven of het wijzigen van de bestemming «Natuur» in een 
dubbelbestemming met agrarisch beheer/medegebruik mogelijk is binnen de 
PKB Ruimte voor de Rivier, met het oog op de beweging dat er binnen het 
project Munnikenland niet gekozen kan worden voor een minder onder-
houdsintensieve variant van «Natuur» in de vorm van agrarisch natuurbeheer 
of natuurlijke landbouw, omdat in de PKB onderdelen van project zijn 
aangewezen als «Natuur»? 

Vraag 4
Bent u bereid nog voor 7 juli 2011 contact op te nemen met de wethouder en 
de uitvoeringsorganisatie van het project Munnikenland en met hen te 
verkennen welke flexibiliteit er is ten aanzien van de bestemming en de 
uitvoering van dit project binnen de PKB Ruimte voor de Rivier en het 
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goedgekeurde inrichtingsplan, om zo tot een breed gedragen aanpak te 
komen voor dit project tussen Rijk en regio?
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